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Z A P I S N I K 

 

22. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila v četrtek, 22. aprila 2021, ob 
16. uri in nadaljevanje 22. seje, ki je bilo 4. maja 2021, ob 16. uri s pomočjo informacijsko - 
komunikacijske tehnologije. 

 

 

 
1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN  UGOTOVITEV SKLEPČNOST 
 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 45 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 

poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  

 

Prisotni so bili:  

Tamara KURNIK, mag. Stojan AUER, Aljaž BRATINA, Ivan CELCER, Vladimira COKOJA, Breda 
ČEPE VIZJAK, Primož JUHART, Alen FILIPOVIČ, Tatjana FETAHI, Tatjana FRANGEŽ, Tjaša 
GOJKOVIČ, Barbara GLAVIČ, Darko HERGAMAS, Alenka ISKRA, Ljubica JANČIČ, Igor JURIŠIČ, 
Jožef ŠKOF, Metka KOLER, Jelka KOLMANIČ, Tina KOMOČAR, Zdenka KRIŽANIČ, Helena 
KUJUNDŽIĆ LUKAČEK, Alfred LASETZKY, Vid LEŠNIK, mag. Bernard MEMON, Matic 
MATJAŠIČ, dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, Milan MIKL, Željko MILOVANOVIĆ, 
Dragica MLINARIČ, Damir OREHOVEC, Matej PAVLIČ, Melita PETELIN, mag. Viljem POZEB, 
mag. Branislav RAJIĆ, Miha RECEK, Gregor REICHENBERG, Jasmina GRANDUČ, Josip 
ROTAR, Danijela ŠERBINEK, Vladimir ŠEGA, Željko VOGRIN, mag. Zvonko ZINRAJH in Matej 
ŽMAVC. 

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, mag. Nataša RODOŠEK – direktorica mestne uprave, 
Rosana KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne 
uprave MOM, poročevalci in predstavniki tiska.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

 
 

2. TOČKA 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 

Predlog dnevnega reda so svetnice/svetniki prejeli z vabilom za sklic seje. 

 
Stališče k dnevnemu redu so podali: 
 
Igor JURIŠIČ (Stranka mladih – Zeleni Evrope) je menil, da bi bilo dobro, da bi mestni svet na 23. 
seji obravnaval problematiko, ki se je zgodila z izpadom cepljenja, zaradi domnevnega cepljenja 
olimpijcev v Mariboru. Za omenjeno točko je podal predlog sklepa, in sicer: » Na 23. redno sejo MS 
se uvrsti točka Prekinitev cepljenja oz. dobave cepiva, zaradi domnevnega cepljenja olimpijcev«. 
To bi bil naslov točke, sklep pa bi se nadaljeval, ko bi se k točki povabil direktor ZD Adolfa Drolca 
Maribor ali od njega pooblaščena oseba, ter nacionalnega koordinatorja za logistični del akcije 
množičnega cepljenja zoper Covid19 ali od njega pooblaščena oseba. Oba bi se pozvalo, da bi 
predstavila dejstva, povezana z ustavitvijo cepljenja oz. dobavo cepiv mariborskemu 
Zdravstvenemu domu, zaradi domnevnega cepljenja olimpijcev. Svetnik je podal tudi obrazložitev 
predlagane točke, da po informacijah iz medijev, naj bi v Mariboru mimo vrste cepili olimpijce, kar 
je domnevno povzročilo začasno zaustavitev cepljenja. Domnevno zaradi ustavitve dobave cepiva. 
Glede na to, da gre za zelo resne obtožbe, s še resnejšimi možnimi posledicami, je svetnik menil, 
da se je MS MOM dolžan seznaniti z dejstvi v tej zvezi in o tem obvestiti svoje prebivalce. 
Uredništvo mestnega glasila pa bi samo presodilo, ali je ta tema dovolj zanimiva za bralce ter jo na 
podlagi lastne presoje tudi predstavilo (ali ne) v naslednji številki glasila.  
Svetnik je  prav tako predlagal sklep, da bi se od 23. redne seje MS MOM dalje, seje mestnega 
sveta sklicevale v živo, pri čemer bi se svetnicam in svetnikom ter poročevalkam in poročevalcem 
na njihovo željo omogočilo sodelovanje na daljavo. Menil je, da je seja preko ZOOM-a je sicer 
najboljši približek seje v živo, vendar še zmerom približek. Svetnik je na koncu dejal, da podpira 
celoten predlagan dnevni red 22. redne seje. 
 
Primož JUHART (LLDM-Lista za pravičnost in razvoj) je bil mnenja, da se je potrebno držati 
poslovnika in speljati dnevni red v skladu z njim. Svetnik je predlagal umik dveh točk, in sicer 18. 
točke (Posamezni program prodaje poslovnih deležev Mestne občine Maribor, Občine Duplek, 
Občine Hoče-Slivnica, Občine Rače-Fram, Občine Starše in Občine Miklavž na Dravskem polju, ki 
predstavljajo 100% delež v družbi FARMADENT d.o.o. GMS – 439), dokler svetniki ne dobijo 
Poslovnega poročila družbe Farmadent ter umik 15. točke (Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda 
Javni lekarniški zavod Mariborske lekarne Maribor – prva obravnava GMS – 438), dokler svetniki 
ne dobijo Poročila Mariborskih lekarn. 
 

Župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ je pojasnil, da bo točko GMS-439 kot poročevalec 
podrobneje predstavil g. Mitja Senekovič, kar se pa tiče javnosti podatkov je letno poročilo 
Farmadenta objavljeno na Ajpesu. Glede Mariborskih lekarn je župan dejal, da se bo po 12-ih letih 
pokazalo, da mislijo resno in omogočilo razvoj Mariborskim lekarnam. Delež se bo dal tudi tistim, ki 
bodo lekarne na svojem področju imeli. To je potrdil tako svet zavoda Mariborskih lekarn kot tudi 
svet ustanoviteljev, torej županov. Če bo pa potrebno še kakšno poročilo, se bo le-to tudi 
predložilo. Župan je predlagal, da se dnevni red sprejme nespremenjen in da ni potrebe po umiku 
teh dveh točk iz dnevnega reda. 
 
Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 41 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednje sklepe 
 
1. SKLEP: (predlog umika 18. točke (GMS-439), LLDM-Lista za pravičnost in razvoj) 
Mestni svet Mestne občine Maribor umika iz dnevnega reda 22. seje točko Posamezni 
program prodaje poslovnih deležev Mestne občine Maribor, Občine Duplek, Občine Hoče-
Slivnica, Občine Rače-Fram, Občine Starše in Občine Miklavž na Dravskem polju, ki 
predstavljajo 100% delež v družbi FARMADENT d.o.o. GMS – 439.  
 

Na podlagi izida glasovanja (19 ZA, 22 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41651


   

 
 

2. SKLEP: (predlog umika 15. točke (GMS-438), LLDM-Lista za pravičnost in razvoj) 
Mestni svet Mestne občine Maribor umika iz dnevnega reda 22. seje točko Odlok o 
ustanovitvi Javnega zavoda Javni lekarniški zavod Mariborske lekarne Maribor – prva 
obravnava GMS – 438.  
 
Na podlagi izida glasovanja (15 ZA, 26 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

 

3. SKLEP: (GMS-427 – skrajšan postopek) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Mestne občine Maribor za leto 2021 obravnaval po skrajšanem postopku. 

Na podlagi izida glasovanja (38 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
4. SKLEP: (dnevni red v celoti)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 22. redne seje (s sprejetimi 
spremembami in dopolnitvami), tako da dnevni red glasi: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
 

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  
 

3. Pobude in vprašanja svetnic/svetnikov  
 

4. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 

koncepta in njihovih učinkih v Mestni občini Maribor za leto 2020 GMS – 432 

5. Program dela Energetske agencije za Podravje za leto 2021 GMS – 433 

6. Poročilo o delu Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči d.o.o. za 

leto 2020 z zaključnim računom in poročilo nadzornega sveta za poslovno leto 2020 

GMS – 437 

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za 
leto 2021 – skrajšan postopek GMS – 427 

 
8. Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 (naslovnica in 

podpisni list) GMS – 426   
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 – zvezek 1 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 2 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 3 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 4 

 
9. Pripojitev Doma Antona Skale Maribor k Osnovni šoli Gustava Šiliha Maribor 

o Sklep o pripojitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Dom Antona Skale 
Maribor k javnemu vzgojno-izobraževalnemu zavodu Osnovna šola Gustava 
Šiliha Maribor 

o Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Center za 
vzgojo, izobraževanje, usposabljanje in svetovanje Gustava Šiliha Maribor – 
prva obravnava GMS – 430 

 
10. Odlok o turističnem vodenju na turističnem območju Mestne občine Maribor – druga 

obravnava GMS – 414  

 
11. Odlok o načinu izvajanja izbirne lokalne gospodarske javne službe upravljanja javnih 

športnih objektov v Mestni občini Maribor - prva obravnava GMS – 428 
 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41620
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41627
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41626
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41621
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41631
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41641
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41642
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41643
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41644
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41645
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41646
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41632
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41630


   

 
 

12. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje izbirne lokalne 
gospodarske javne službe upravljanja javnih športnih objektov v Mestni občini 
Maribor - prva obravnava GMS – 429 

 
13. Predhodno pisno soglasje k osnutku besedil pravnih poslov GMS – 435  

 
14. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Snaga d.o.o. – druga obravnava GMS – 080 

 
15. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Javni lekarniški zavod Mariborske lekarne 

Maribor – prva obravnava GMS – 438   
 

16. Cenik parkirnin oziroma najemnin za začasna parkirišča in garaže GMS – 434;  Dopis 
in popravek gradiva - Cenik parkirnin oz. najemnin za začasna parkirišča in garaže 
GMS – 434/I 

 
17. Občinski program varstva okolja Mestne občine Maribor za obdobje 2021-2030 – 

druga obravnava; GMS – 412; Odgovori in pojasnila na vprašanja iz prve obravnave 
(priloga 1: Evalvacija OPVO za Maribor za obdobje 2008-2013), (priloga 2: Tabela – 
časovnica ukrepov po  letih), (priloga 3: Tabela – vrednotenje ukrepov po letih) 

 
18. Posamezni program prodaje poslovnih deležev Mestne občine Maribor, Občine 

Duplek, Občine Hoče-Slivnica, Občine Rače-Fram, Občine Starše in Občine Miklavž 
na Dravskem polju, ki predstavljajo 100% delež v družbi FARMADENT d.o.o. GMS – 
439    

 
19. Seznanitev z osnutkom pokrajinske zakonodaje GMS – 440 

 

Na podlagi izida glasovanja (37 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
3. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC/SVETNIKOV 
 

Posredovane so bila naslednje POBUDE: 
 
POBUDA ŠT. 278 – Matej ŽMAVC 
Pobuda Matej Žmavc – SD, po prejeti pobudi Mariborskega društva za cerebralno paralizo za 
ureditev brezplačnega parkiranja invalidov na območju UKC Maribor in v garažni hiši na glavni 
tržnici. Dajem pobudo g. županu in mestni upravi za ureditev brezplačnega parkiranja za invalide 
na območju UKC Maribor in v garažni hiši na glavni tržnici. Res je, da gre za privatne parkirne 
površine vendar Vas prosim, da skupaj z lastniki najdete ustrezen dogovor. Tudi v prihodnje pri 
gradnji garažnih hiš oz. sklepanju javno zasebnega partnerstva, na primer nova garažna hiša pri 
Ljudskem vrtu, se naj zagotovi možnost brezplačnega parkiranje za invalide. Prav tako v imenu 
invalidov  prosim, preverite, ali na vseh parkiriščih v Mariboru lahko invalidi brezplačno parkirajo  
na za to označenih prostorih, kar jim omogoča v avtu vidna parkirna karta, ki jo je izdala Republika 
Slovenija po modelu Evropske skupnosti. Tudi če se bo izkazalo, da gre za privatna podjetja 
oziroma za javno-zasebno partnerstvo, je to potrebno urediti in upoštevati civilizacijske norme 
življenja v moderni skupnosti. Spoštovani župan, verjamemo v vaša prizadevanja, da bo Maribor 
postal in ostal prijazno mesto za vse ljudi. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Pobuda glede ureditve brezplačnega parkiranja za invalide je v redu, glede na to, da prenavljamo 
spletno stran, bomo ta načrt lahko to prej ali slej umestili tudi tja, in se bomo prav gotovo lahko 
pohvalili s tem, da smo invalidom prijazno mesto, za kar si ves čas prizadevamo, tudi z realizacijo 
dvigal v Narodnem domu. Še ena dobro stvar, projektor za Mestni kino je kupljen, zanj smo prejeli 
evropska sredstva skoraj v celoti, tako da bomo na ta način tudi pridobili nova delovna mesta in 
upam, da kmalu. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41629
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41623
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41633
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41620
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41625
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41640
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41635
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41636
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41637
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41637
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41658
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41651
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41651
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41619


   

 
 

POBUDA ŠT. 279 – mag. Zvone ZINRAJH 
Spoštovani gospod župan. Spoštujemo in akceptiramo Vaša prizadevanja za boljši Maribor. 
Pozdravljamo projekte, ki so končani in se veselimo tistih, ki so v teku, saj pomenijo kvalitetnejše 
bivanje v našem mestu. Ob velikih projektih, pa je treba poskrbeti za  tudi za kakšno morda 
manjše, a za kvaliteto življenja pomembno področje, kot je na primer urejen sistem kanalizacije in 
odvodnjavanja meteornih voda. Občani dveh pobreških krakov Nasipne ulice, si že vsaj dve 
desetletji prizadevajo za priključitev na mestno kanalizacijsko omrežje z odvodom meteornih voda. 
Slednje namreč ob skoraj slehernem večjem deževju zalivajo ulico in kleti ter dvigajo greznično 
vsebino. Območje navedene ulice, predvsem od številke 67 naprej, namreč nima urejenega 
primarnega priključka na mestno kanalizacijo, zato tam še vedno velja sistem greznic. Projekt za 
priključitev na mestno kanalizacijo s prečrpavališčem, je že že dolgo pripravljen in odgovorni za to 
področje v MOM in podjetju Nigrad problem in možno ureditev poznajo že dolgo. Treba je le nekaj 
posluha, dobre volje in minimalni občinski vložek, pa se bo težava uredila. V imenu tamkajšnjih 
stanovalcev in v svojem imenu, Vam g. župan dajem pobudo za čimprejšnjo sanacijo opisane 
težave. Prilagam fotografijo stanja ulice ob povprečnem dežju. Hvala za pozornost in pripravljenost 
pomagati. Priloga: fotografija 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Mislim, da smo ravno preverjali, da sta tam možna dva kraka, ni samo stvar dobre volje, ampak še 
denarja. Upam, da se bomo tako dobro pogajali v okviru aglomeracij, ki jih bomo naredili, da bo 
tam en del ostal in da bomo lahko potem takšne manjše zadeve, ki so pa vseeno velika 5 mestna 
števila, izvedli v dobro vseh.  
 
POBUDA ŠT. 280 – Igor JURIŠIČ 
Mestni svetnik Igor Jurišič sem na prejšnjih sejah s pobudami in vprašanji večkrat opozoril na 
okoljske izzive v MOM, katerih je MOM tudi lotila in se uspešno rešujejo. Seveda pa reševanje 
okoljskih odzivov ne more biti odvisno od pobud in vprašanj posameznega svetnika, zato dajem 
pobudo za vzpostavitev sistema opozarjanja na okoljske izzive, ki bo dostopen vsem; tako tistim, ki 
so vešči digitalnega dela (na primer preko aplikacije, podobni ali celo na osnovi aplikacije 
Izboljšajmo Maribor ter preko spletne strani), kot tistim, ki niso (na primer preko obrazca, ki bi ga 
dobili skupaj z mestnim glasilom, na MČ/KS in preko telefona). Občani morajo imeti tudi možnost 
anonimne prijave, saj gre v tem primeru za izjemno enostavno preverljive zadeve, ki jih lahko 
mestni redarji, inšpektorji in drugi zlahka preverijo med svojim delom.  
 
POBUDA ŠT. 281 – Primož JUHART 
Pobuda za župana, Arsenoviča. Včeraj se je bliskovito po spletu razširila informacija o bogatem 
nagrajevanju župana Arsenoviča in njegovih zaposlenih (vir: lokalec.si). Župan Arsenovič naj na 
naslednji seji MS MOM mestnemu svetu in javnosti poda poročilo in transparentno predstavi kako 
so potekala zaposlovanja in preskakovanja plačilnih razredov za posameznike. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
V kolikor smo mi vam dolžni to dati na mestnem svetu, bomo dali, drugače bomo pa z veseljem 
povedali, da vse kar smo naredili, vse je zakonito in zelo sem ponosen na te zaposlene, ki končno 
premikajo ta Maribor in so dejansko skoraj 24 ur na dan dosegljivi, tako da, mislim, da ste lahko 
tudi vi veseli, kam ta pot gre. To brez kadrov, kot gospodarstveniki veste, ne gre. 

 
POBUDA ŠT. 282 – Vladimira COKOJA 
Pobuda za celostno rešitev – osvetlitev Benkove ulice na Pobrežju, iz katere je vhod v enoto jasli 
vrtca Pobrežje – enota Kekec. 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Hvala, gospa Cokoja. Tudi na lučkah se premika, ko bomo imeli izbranega dobavitelja za 
zamenjavo 13 tisoč luči, takrat bomo tudi zamenjavali vse ostalo, ker bo takrat cena nižja. 

 
POBUDA ŠT. 283 – Melita PETELIN 
V Razlagovi ulici, med Ekonomsko šolo in Ekonomsko fakulteto, so ob drevesih položene granitne 
skale, ki so moteče zaradi parkiranja na parkirnih mestih med drevesi, ker si tisti, ki parkirajo in za 
parkiranje tudi plačajo, »nemalokrat« poškodujejo vozilo oz. avto. Prav tako, te granitne skale, niso 



   

 
 

estetske, še posebej pa so nevarne, ker niso fiksirane in se lahko poljubno premikajo. Zato je moje 
vprašanje ali je mogoče, da se odstranijo? Priloga: 3 fotografije 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Globoko se strinjam, da skale niso urbana oprema, mogoče kje nad 2000 metri višine. Je pa to 
verjetno rezultat tistih, ki so tam, ki gledajo samovoljo in ne spoštovanje voznikov, ki parkirajo 
kjerkoli, kadarkoli. Zadnji primer, upam, da ste videli, da je celo uradna oseba kocko, ki je 
preprečevala obvoz na Glavni trg s službenim vozilom odstranila, da se je lahko peljala v to cono. 
Tukaj nas vse skupaj, podobno kot pri smeteh, čaka kar precej dela, procesa, kjer začnemo pri 
samih sebi, vsak zase. 
 

POBUDA ŠT. 284 – Tatjana FRANGEŽ 
Name so se obrnili člani društva ZDRAVEGA NARAVNEGA ŽIVLJENJA KNEIPP MARIBOR. 
Že dolgo si prizadevajo, da bi tudi v Mariboru, kot imajo že v mnogih drugih mestih v Evropi in po 
svetu, uredili kneippov park. Dajem pobudo, da se v Mestnem parku in še v kakšnem drugem, 
recimo Magdalenskem, uredi Kneipov park. Pobuda bo še dopolnjena. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Ali ima Kneippov park že predvideno kakšno lokacijo?  
 
POBUDA ŠT. 285 – Matic MATJAŠIČ 
Spoštovani! Danes je svetovni dan zemlje in prav je, da podam pobudo vezano na naše okolje. 
Čestitke ob uspešno izvedeni zadnji čistilni akciji, verjamem, da bo uspešno tudi na levem bregu. 
Ob vsaki taki čistilni akciji, pa tudi sicer ob sprehodih pa opažamo, da je v naravi še vedno ali celo 
vedno več nevarnih odpadkov, najpogosteje gre za azbestno kritino - “salonitke”, ki vemo, je veljala 
za najpogostejšo kritino nekoč, danes pa se na srečo umika, saj je dokazano nevarna za okolje. 
Žal odpadna kritina prevečkrat pristane v naravi, glavni razlog pa vidim v tem, da oddaja v zbirnem 
centru ni brezplačna ampak precej draga in direktno bremeni občane. Dajem pobudo, da Mestna 
občina Maribor, po vzoru ostalih občin v Sloveniji subvencionira odlaganje azbestne kritine 
občanom oziroma gospodinjstvom. To se lahko izvede v celoti, ali pa v delni subvenciji, vsekakor 
pa je to velika pomoč občanom, da kritino varno odložijo ter spodbuda tistim, ki se še odločajo za 
menjavo kritine. Ostro obsojam odlaganje v naravo in prav je, da se takšne kaznuje, sami pa veste, 
da je teh kazni zelo malo oziroma je težko dokazati storilcem krivdo, zato sem prepričan, da je 
strošek subvencije nižji kot naknadni stroški odstranjevanja iz narave in verjamem, da bomo uspeli 
narediti ta korak za občane in za naravo! 
 
Posredovana so bila naslednja VPRAŠANJA: 
 
VPRAŠANJE ŠT.  266 – Matej ŽMAVC 
Dajem vprašanje ali je trenutna ureditev ravnanja z odpadki popolnoma skladna z Uredbo o 
obvezni občinski gospodarski javni službi zbiranja komunalnih odpadkov, ki natančno določa 
število zbiralnic (ekoloških otokov), kjer je v 12.členu v 7 točki določeno, da more biti zbiralnica 
urejena na vsakih 300 prebivalcev, če je opremljena z zabojnikom za prepuščanje odpadne 
embalaže. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Bomo preverili, to je naša služba.  

 
VPRAŠANJE ŠT. 267 – Milan MIKL 
Spoštovani gospod župan, ali bo MOM gradila na Studencih na 3450m2 10 ali 6 oddelčni vrtec in 
kdaj se bo z deli začelo. Kdaj se lahko pričakuje selitev v nove prostore. Ali res šele leta 2024? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Spoštovani g. Mikl in vsi, če je cilj povečanje števila prebivalcev, je samoumevno, da so ena 
ključnih stvari seveda vrtci. Tam smo na dobri poti, da pravzaprav pridemo do dveh vrtcev. En je 
dvooddelčni in potem štirioddelčni, ki bo povezan z dvooddelčnim. Prve korake smo že naredili, 
zamenjava zemljišč, projektiranje. Sam bi bom zelo prizadeval, da bo ta gradnja prej kot leta 2024, 



   

 
 

ker bodo tudi stanovanja prej gotova kot takrat in to mora nekako iti z roko v roki, čim prej. To je 
velik izziv, ki ga moramo rešiti in verjamem, da ga bomo. 
 
VPRAŠANJE ŠT. 268 – Igor JURIŠIČ 
Kdaj bomo dobili prvega in kdaj naslednje pasje parke v Mariboru? Odgovorite mi prosim, kje se 
takšni pasji parki načrtujejo, kdaj bodo predvidoma zaživeli in potrdite oziroma zanikajte informacije 
iz medijev, da bi bil Maribor edino mesto v Evropi in morda celo na svetu, kjer bi občina 
zaračunavala uporabo takšnih pasjih parkov. Pasji park pomeni zgolj ograjeno območje, kjer je 
kakšna klopca in igrala za pse ter pitna voda. Dosti manjša mesta v soseščini imajo nekaj takšnih 
parkov (primer je iz Pule), kjer se lahko psi s svojimi lastniki seveda brezplačno sproščeno igrajo. 
Priloga: fotografija 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Smo že blizu parka, tudi pasjega. Prvi pilotni bo brezplačen in bomo videli koliko davkoplačevalskih 
stroškov bomo imeli tukaj in se bomo potem dalje angažirali okrog tega po zgledu tudi drugih mest, 
kjer pa to ni več brezplačno. Zaenkrat brez strahu, prvi pasji park bo v dobro vseh, tudi tistih, k i 
nimamo psov, da se bomo počutili bolj varno v parku, ko so eni s svojimi hišnimi ljubljenčki, ki niso 
na povodcu, pa vem, da še nikoli niso ugriznili, ampak vedno je enkrat prvič. 
 
VPRAŠANJE ŠT. 269 – Primož JUHART  
Svetniško vprašanje za župana, Arsenoviča. Kakšne sankcije boste sprožili in uvedli zoper 
direktorja Mariborskih lekarn Albina Turka zaradi njegovih javnih izjav (v funkciji direktorja 
Mariborskih lekarn) povezanih z družbo Farmadent? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Kar se tiče izjav gospoda direktorja, to so njegove izjave, vsak si lahko razlaga, kakor si hoče. Kar 
se tiče 20 milijonov, tisti, ki ve, da je to treba dobiti, jih bom vesel, če jih bo ponudil, upam, da bo 
potem še dal kaj več.  
 
VPRAŠANJE ŠT. 270 – Vladimira COKOJA 
Kdaj se bo začela realizacija izgradnje rekonstrukcije ceste  - etape. B ceste v Trčovo in osvetlitev 
ceste na relaciji Malečnik – Ruperče (sprejeto in potrjeno v proračunu MOM za 2021). 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Vse ostalo, tisto kar je v proračunu, upam in verjamem, da bo ekipa zmogla narediti, tako da stvari, 
ki so v proračunu utrjene, verjamem, da bodo izvedene tako kot do sedaj, ko je bila realizacija 
velika. Upam, da bo letos še boljša.  

 
VPRAŠANJE ŠT. 271 – Melita PETELIN 
Ponovno dajem pobudo, da se pristopi k spremembi Odloka o prioritetni rabi energentov za 
ogrevanje na območju Mestne občine Maribor, saj je v današnjem času okolju sporno, še vedno je 
dovoljeno ogrevanje na pelete in druga trda goriva, kot tudi na fosilna goriva (premog, kurilno olje, 
plin), posledično pa vemo, da nekateri prebivalci »kurijo« vse mogoče odpadke. Nikakor se ne 
morem strinjati, da Odlok pogojuje priklop na vročevodno in plinovodno omrežje in zato posledično 
prebivalci Maribora,  ne morejo pridobiti sredstev EKO sklada, t.j. Slovenski okoljski javni sklad, 
j.s., ki spodbuja in zagotavlja prihranke pri končnih odjemalcih za nakup toplotne črpalke, ki je v 
današnjem času najcenejše ogrevanje in tudi ekološko najustreznejše! Zato je moja pobuda, da se 
takoj pristopi k spremembi Odloka in tako odgovorno pripomoremo, da bo kakovost zraka na 
območju Mestne občine Maribor boljša in tako vsem prebivalcem omogočimo enako obravnavo 
pridobitve subvencije EKO sklada. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Kar se tiče toplotnih črpalk, se strinjam, vendar bo treba tukaj narediti tudi eno veliko osveščanje 
ljudi, kar pomeni tudi pravzaprav skupna cena, sploh pri tistih, ki se lahko priključijo na vročevod ali 
na plinovod, pomeni vzdrževanje, ampak to je bolj stvar ponudnikov te infrastrukture. Po drugi 
strani pa ogromno našega denarja gre v obe infrastrukturi, tako v plinovode kot vročevode.  
Dolgoročno bi morali priti do tega, da bi si tudi ljudje želeli na ta dva vira priklopiti in da bi jim te 



   

 
 

družbe predstavile, da je to za njih bolje, kot bi si kupili toplotno črpalko. Danes v to nismo 
popolnoma prepričani, tako da je še kar nekaj dela na strani ponudnikov.  
 
VPRAŠANJE ŠT. 272 – Tatjana FRANGEŽ (neavtoriziran magnetogram razprave) 
Na podlagi vašega odgovora, župan, postavljam vprašanje v zvezi s plačami javnih uslužbencev. 
Seveda je jasno, da je ljudi treba nagraditi, če dobro delajo, ampak v javnem sektorju se točno ve, 
kako se lahko zaposleni javni uslužbenci uvrščajo v plačne razrede in kako lahko napredujejo. To 
ni tako kot v privatnem podjetju. Samo zaradi tega bi želela odgovor glede članka. Hvala.  
 
VPRAŠANJE ŠT. 273 – Matic MATJAŠIČ 
Moje vprašanje pa se nanaša na šport. Obnova kopališča Pristan je zašla v slepo ulico in veljamo 
za svetovni fenomen nesposobnosti obnove enega bazena. Žal, velika odgovornost tudi tega 
vodstva in po skoraj treh letih se bo potrebno prenehati izgovarjati na prejšnje vodstvo občine. Ker 
si želim, da enake zgodbe ne ponovite pri obnovi Dvorane Tabor, ki se je lotevate in kjer je v 
zadnjem času bila odmevna novica prispevek države 3mio €, prosim za odgovor na vprašanje: Ali 
je izdelan celotni projekt prenove? Koliko je natančna vrednost? Kolikšen delež je te 3mio in kdo 
bo kril razliko? Ali ste upoštevali načrte, ki so že bili pripravljeni, so ti bili revidirani? in nenazadnje 
lahko suvereno zatrdite, da pri obnovi Dvorane Tabor ne bo toliko zapletov kot pri Pristanu? 
Prosim za pisne odgovore. Hvala. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
Kar se Pristana tiče, so napredki vidni na več mestih. Kmalu bomo, upam, zamenjali to kar bi že 
zdavnaj moralo biti, prezračevalni sistem in druge stvari, ki so nujno potrebne. Kar se pa tiče 
Dvorane Tabor, celoten projekt že ima gradbeno dovoljenje z vrednostjo približno okrog 9 milijonov 
in smo ga razdelili v več faz in bomo v tej fazi naredili to kar je smiselno, da bo to ena zaključena 
celota. Zagotavljam vam, da bo ta projekt bistveno boljše voden kot je bil napačen začetek 
Pristana. 
 
 
 

4. TOČKA 
LETNO POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA 

ENERGETSKEGA KONCEPTA IN NJIHOVIH UČINKIH V MESTNI OBČINI MARIBOR ZA LETO 
2020 GMS – 432 

 

Povezavo na gradivo GMS-432 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Vlasta KRMELJ, direktorica Energap. 
 
Stališče odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave je podala Barbara GLAVIČ, 

predsednica odbora. Stališče je priloženo originalu zapisnika in objavljeno na spletu. 

V razpravi je sodeloval svetnik Miha RECEK. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podala dr. Vlasta Krmelj. 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 41 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 

 
5. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrjuje letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
načrta lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih v Mestni občini Maribor za leto 
2020. 

 
Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41627


   

 
 

5. TOČKA 
PROGRAM DELA ENERGETSKE AGENCIJE ZA PODRAVJE ZA LETO 2021  GMS – 433 

 

Povezavo na gradivo GMS-433 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala dr. Vlasta 
KRMELJ, direktorica Energap. 
 
Stališče odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave je podala Barbara GLAVIČ, 

predsednica odbora. Stališče je priloženo originalu zapisnika in objavljeno na spletu. 

V razpravi je sodeloval svetnik Miha RECEK. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podala dr. Vlasta Krmelj. 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
6. SKLEP:  

Mestni svet Mestne občine Maribor podaja soglasje k Programu dela Energetske 
agencije za Podravje za leto 2021. 
 
Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

6. TOČKA 
POROČILO O DELU JAVNEGA PODJETJA ZA GOSPODARJENJE S STAVBNIMI ZEMLJIŠČI 
D.O.O. ZA LETO 2020 Z ZAKLJUČNIM RAČUNOM IN POROČILO NADZORNEGA SVETA ZA 

POSLOVNO LETO 2020 GMS – 437 
 
Povezavo na gradivo GMS-437 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Mojmir GRMEK. 
 
Stališče odbora za finance je podala Katarina MEJAL, predsednica odbora. Stališče odbora za 
gospodarstvo je podal Matej ŽMAVC, podpredsednik odbora. Stališči sta priloženi originalu 
zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
V razpravi je sodeloval svetnik Miha RECEK. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal Mojmir GRMEK. 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednje sklepe 

 
7. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Poročilo o delu Javnega podjetja za 
gospodarjenje s stavbnimi zemljišči d.o.o. za leto 2020 z zaključnim računom in potrdi sklep 
Nadzornega sveta o razporeditvi dobička za poslovno leto 2020: 

 Čisti dobiček v višini 3.623,19 EUR ostane nerazporejen. 
 

Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

8. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor v skladu z 294. členom Zakona o gospodarskih družbah 
podeli razrešnico upravi Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči d.o.o.. 
 

Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41626
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41621


   

 
 

9. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor v skladu z 294. členom Zakona o gospodarskih družbah 
podeli razrešnico Nadzornemu svetu Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi 
zemljišči d.o.o.. 
 
Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

7. TOČKA 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE 

MARIBOR ZA LETO 2021 – SKRAJŠAN POSTOPEK GMS – 427 
 
Povezavo na gradivo GMS-427 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.   
 
Stališče statutarno-pravne komisije je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za finance je podala Katarina MEJAL, predsednica odbora. Stališče odbora za socialo in zdravstvo 
je podala Alenka ISKRA, predsednica odbora. Stališča so priložena originalu zapisnika in 
objavljena na spletu. 
 
Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 41 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
10. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 

proračunu Mestne občine Maribor za leto 2021. 

Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

8. TOČKA 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA MESTNE OBČINE MARIBOR ZA LETO 2020 

(NASLOVNICA IN PODPISNI LIST) GMS – 426 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 – zvezek 1 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 2 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 3 
o Zaključni račun proračuna Mestne občine Maribor za leto 2020 - zvezek 4 

 
 
Povezavo na gradivo GMS-426 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. 
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Mateja CEKIĆ iz urada za finance in proračun. 
 
Stališče odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave je podala Barbara GLAVIČ, 

predsednica odbora. Stališče odbora za lokalno samoupravo in splošne zadeve je podal Josip 

ROTAR, predsednik odbora. Stališče odbora za komunalne in gospodarske javne službe je podal 

mag. Stojan AUER, predsednik odbora. Stališče odbora za finance je podala Katarina MEJAL, 

predsednica odbora. Stališče odbora za gospodarstvo je podal Matej ŽMAVC, podpredsednik 

odbora. Stališče odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja je podal Vid LEŠNIK, 

podpredsednik odbora. Stališče odbora za kulturo je podala Zdenka KRIŽANIČ, predsednica 

odbora. Stališče odbora za mladino, šolstvo in šport je podal Matic MATJAŠIČ, predsednik odbora.  

Stališče odbora za socialo in zdravstvo je podala Alenka ISKRA, predsednica odbora. Stališča so 
priložena originalu zapisnika in objavljena na spletu.  
 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41631
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41641
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41642
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41643
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41644
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41645


   

 
 

V razpravi so sodelovali svetniki: Miha RECEK, Milan MIKL  in Vladimira COKOJA. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in mag. Mateja CEKIĆ. 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
11. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Zaključni račun proračuna Mestne občine 
Maribor za leto 2020. 
 

Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
9. TOČKA 

PRIPOJITEV DOMA ANTONA SKALE MARIBOR K OSNOVNI ŠOLI GUSTAVA ŠILIHA 
MARIBOR GMS – 430 

o Sklep o pripojitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Dom Antona Skale Maribor 
k javnemu vzgojno-izobraževalnemu zavodu Osnovna šola Gustava Šiliha Maribor 

o Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Center za vzgojo, 
izobraževanje, usposabljanje in svetovanje Gustava Šiliha Maribor – prva obravnava 

 

Povezavo na gradivo GMS-430 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Stališče statutarno-pravne komisije je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za mladino, šolstvo in šport je podal Matic MATJAŠIČ, predsednik odbora. Stališči sta priloženi 
originalu zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
Ker ni bilo razprave in vsebinskih pripomb, je župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ predlagal, da 
se odlok sprejme po skrajšanem postopku. 
 
 
Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 43 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednje sklepe 
 
12. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Sklep o pripojitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Dom Antona Skale Maribor k javnemu vzgojno-izobraževalnemu 
zavodu Osnovna šola Gustava Šiliha Maribor. 
 

Na podlagi izida glasovanja (43 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

13. SKLEP: (po skrajšanem postopku – 98. člen Poslovnika MS) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje, usposabljanje in svetovanje 
Gustava Šiliha Maribor obravnaval po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (43 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

14. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje, usposabljanje in svetovanje 
Gustava Šiliha Maribor po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (43 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41646


   

 
 

10. TOČKA 
ODLOK O TURISTIČNEM VODENJU NA TURISTIČNEM OBMOČJU MESTNE OBČINE 

MARIBOR – DRUGA OBRAVNAVA GMS – 414  
 

Povezavo na gradivo GMS-414 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu.  
Naknadno so svetniki prejeli še amandmaje župana številka 1, številka 2 in številka 3 h gradivu 
Odlok o turističnem vodenju na turističnem območju Mestne občine Maribor – druga obravnava 
GMS-414. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jure STRUC, direktor Zavoda za turizem Maribor. 
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za gospodarstvo je podal Matej ŽMAVC, podpredsednik odbora. Stališči sta priloženi originalu 
zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
Razprave o amandmajih ni bilo. 

 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednje sklepe 
 
15. SKLEP: (amandma župana št.1) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 1 župana, in sicer: 
»V 9. členu odloka se črta prvi odstavek, ki glasi: »Osebe, ki izpolnjujejo pogoje iz tretjega 
poglavja tega odloka, se vpišejo v register turističnih vodnikov TO MOM.« Drugi in tretji 
odstavek se preštevilčita.« 
 

Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

16. SKLEP: (amandma župana št. 2) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 2 župana, in sicer: 
»V prvem odstavku 14. člena se za besedilom »pravne osebe« doda besedilo »in samostojni 

podjetniki posamezniki«.« 

 
Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

17. SKLEP: (amandma župana št. 3) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 3 župana, in sicer: 
»V drugem odstavku 19. člena se za besedilom »pravna oseba« doda besedilo »in 

samostojni podjetnik posameznik«.«  

 

Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

18. SKLEP: (odlok z amandmaji župana) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o turističnem vodenju na turističnem 
območju Mestne občine Maribor z amandmaji župana št. 1, št. 2 in št. 3. 
 

Na podlagi izida glasovanja (42 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41632


   

 
 

11. TOČKA 
ODLOK O NAČINU IZVAJANJA IZBIRNE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
UPRAVLJANJA JAVNIH ŠPORTNIH OBJEKTOV V MESTNI OBČINI MARIBOR - PRVA 

OBRAVNAVA GMS – 428 
 

Povezavo na gradivo GMS-428 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu.  
 
Uvodno obrazložitev sta podala Mitja SENEKOVIČ iz službe za pravne zadeve in Igor KLANČNIK 
iz urada za šport.  
 
Stališče statutarno-pravne komisije je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za komunalne in gospodarske javne službe je podal mag. Stojan AUER, predsednik odbora. 
Stališče odbora za mladino, šolstvo in šport je podal Matic MATJAŠIČ, predsednik odbora. Stališča 
so priložena originalu zapisnika in objavljena na spletu. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki: Miha RECEK, Milan MIKL, dr. Samo Peter MEDVED, Primož 

JUHART, Vladimir ŠEGA in Matic MATJAŠIČ. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in Mitja SENEKOVIČ. 

Obrazložitev glasu so podali svetniki: Primož JUHART (proti), Tatjana FRANGEŽ (proti), Matic 

MATJAŠIČ (proti), Milan MIKL (za), Alen FILIPOVIČ (za), Melita PETELIN (za), Josip ROTAR (za), 

Vladimir ŠEGA (vzdržan) in mag. Zvonko ZINRAJH (za). 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 44 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
19. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o načinu izvajanja izbirne lokalne 
gospodarske javne službe upravljanja javnih športnih objektov v Mestni občini Maribor v 
prvi obravnavi. 
Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale, se naj obrazložijo.  
 

Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 4 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

12. TOČKA 
ODLOK O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE 

IZBIRNE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE UPRAVLJANJA JAVNIH ŠPORTNIH 
OBJEKTOV V MESTNI OBČINI MARIBOR - PRVA OBRAVNAVA GMS – 429 

 

Povezavo na gradivo GMS-429 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Mitja SENEKOVIČ 
iz službe za pravne zadeve. 
 
Stališče statutarno-pravne komisije je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 

za komunalne in gospodarske javne službe je podal mag. Stojan AUER, predsednik odbora. 

Stališče odbora za mladino, šolstvo in šport je podal Matic MATJAŠIČ, predsednik odbora. Stališča 

so priložena originalu zapisnika in objavljena na spletu. 

Obrazložitev glasu je podal svetnik mag. Stojan AUER (vzdržan). 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41630
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41629


   

 
 

Razprave ni bilo, po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 44 svetnic/svetnikov, je župan v 
sprejem predlagal naslednji sklep 
 
20. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o predmetu in pogojih za podelitev 
koncesije za opravljanje izbirne lokalne gospodarske javne službe upravljanja javnih 
športnih objektov v Mestni občini Maribor v prvi obravnavi. 

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale, se naj obrazložijo.  
 

Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 2 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

13. TOČKA 
PREDHODNO PISNO SOGLASJE K OSNUTKU BESEDIL PRAVNIH POSLOV GMS – 435 

 
Povezavo na gradivo GMS-435 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. 
 
Stališče odbora za finance je podala Katarina MEJAL, predsednica odbora. Stališče je priloženo 
originalu zapisnika in objavljeno na spletu. 
 

V razpravi sta sodelovala svetnika: Tatjana FRANGEŽ in Matic MATJAŠIČ. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ. 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 44 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 

 
21. SKLEP:  
1. Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnega posla za prodajo zemljišča, parc. št. 2715/36, k.o. 680-Tezno. 
2. Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnega posla za prodajo zemljišč, parc. št. 2715/41, 2716/16, 2385, 2384/5, 2384/6, 2384/2, 
2715/35, k.o. 680-Tezno. 
3. Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnega posla za prodajo zemljišč, parc. št. 2717/12, 2717/13, 2718/6, 2719/16, k.o. 680-
Tezno. 
4. Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnega posla za prodajo zemljišč, parc. št. 2715/2, 2715/5, 2382/6, 2382/5, 2382/7, 2381/5, 
vse k.o. 680-Tezno. 
5. Mestni svet Mestne občine Maribor poda predhodno pisno soglasje k osnutku besedila 
pravnega posla za prodajo zemljišč, parc. št. 619/7, 619/9, 619/6, 619/8, 616/1, 616/2, 616/5, 
616/6, 616/3, 617/8, 617/7, k.o. 679-Razvanje. 

 
Na podlagi izida glasovanja (43 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41623


   

 
 

14. TOČKA  
ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA SNAGA D.O.O. – DRUGA OBRAVNAVA GMS 

– 080 
 

Povezavo na gradivo GMS-080 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Gregor ŽIVKO iz 
odvetniške družbe Živko in Purg o.p. d.o.o.. 
 
Stališče statutarno-pravne komisija je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za komunalne in gospodarske javne službe je podal mag. Stojan AUER, predsednik odbora. 
Stališči sta priloženi originalu zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
Obrazložitev glasu je podal svetnik mag. Stojan AUER (za). 
 
Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 43 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 

 
22. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja Snaga 
d.o.o. z redakcijskim popravkom statutarno-pravne komisije. 
 

Na podlagi izida glasovanja (43 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

15. TOČKA  
ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA JAVNI LEKARNIŠKI ZAVOD MARIBORSKE 

LEKARNE MARIBOR – PRVA OBRAVNAVA GMS – 438 
 

Povezavo na gradivo GMS-438 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Gregor ŽIVKO iz 
odvetniške družbe Živko in Purg o.p. d.o.o.. 
 
Stališče statutarno-pravne komisija je podal Željko VOGRIN, predsednik komisije. Stališče odbora 
za socialo in zdravstvo je podala Alenka ISKRA, predsednica odbora. Stališči sta priloženi originalu 
zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki: Primož JUHART, Jelka KOLMANIČ, Damir OREHOVEC, Igor 

JURIŠIČ, Vladimir ŠEGA in Milan MIKL. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in Gregor ŽIVKO. 

Obrazložitev glasu so podali svetniki: mag. Stojan AUER (vzdržan), Primož JUHART (vzdržan), 

Jelka KOLMANIČ (za), Damir OREHOVEC (za), Miha RECEK (vzdržan) in mag. Zvonko ZINRAJH 

(za). 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 44 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
23. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Javni 
lekarniški zavod Mariborske lekarne Maribor v prvi obravnavi. 

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale, se naj obrazložijo.  
 

Na podlagi izida glasovanja (41 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41633
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41633
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41620


   

 
 

16. TOČKA  
CENIK PARKIRNIN OZIROMA NAJEMNIN ZA ZAČASNA PARKIRIŠČA IN GARAŽE GMS – 
434; DOPIS IN POPRAVEK GRADIVA - CENIK PARKIRNIN OZ. NAJEMNIN  ZA ZAČASNA 

PARKIRIŠČA IN GARAŽE GMS – 434/I 
 

Povezavo na gradivo GMS-434 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Naknadno so svetniki prejeli še Dopis in popravek gradiva - Cenik parkirnin oz. 
najemnin za začasna parkirišča in garaže GMS – 434/I. Gradivi sta objavljeni na spletu. Uvodno 

obrazložitev je podal Mojmir GRMEK. 
 
Stališče odbora za komunalne in gospodarske javne službe je podal mag. Stojan AUER, 
predsednik odbora. Stališče je priloženo originalu zapisnika in objavljeno na spletu. 
 

V razpravi so sodelovali svetniki: Miha RECEK, Matic MATJAŠIČ in Igor JURIŠIČ. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ. 

Obrazložitev glasu so podali svetniki: mag. Stojan AUER (proti), Aljaž BRATINA (za), Ljubica 

JANČIČ (proti), Jožef ŠKOF (za), Zdenka KRIŽANIČ (za), Matic MATJAŠIČ (proti), mag. Bernard 

MEMON (za), Milan MIKL (proti), Josip ROTAR (za) in Vladimir ŠEGA (proti). 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
24. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme (GMS-434/I) Cenik parkirnin oziroma najemnin 
za začasna parkirišča in garaže (iz PRILOGE 1). 
 
Na podlagi izida glasovanja (28 ZA, 13 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
17. TOČKA 

OBČINSKI PROGRAM VARSTVA OKOLJA MESTNE OBČINE MARIBOR ZA OBDOBJE 2021-
2030 – DRUGA OBRAVNAVA; GMS – 412; Odgovori in pojasnila na vprašanja iz prve 

obravnave (priloga 1: Evalvacija OPVO za Maribor za obdobje 2008-2013), (priloga 2: Tabela 
– časovnica ukrepov po  letih), (priloga 3: Tabela – vrednotenje ukrepov po letih) 

 
Povezavo na gradivo GMS-412 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Cvetka SLANA iz skupne službe varstva okolja. Stališče odbora za 
urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave je podala Barbara  GLAVIČ, predsednica 
odbora. Stališče odbora za komunalne in gospodarske javne službe je podal Miha Recek, član 
odbora. Stališči sta priloženi originalu zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
Obrazložitev glasu so podali svetniki: mag. Bernard MEMON (za), dr. Samo Peter MEDVED (za), 

Milan MIKL (za), Vladimir ŠEGA (za), Miha RECEK (za), Željko MILOVANOVIĆ (za), Jožef ŠKOF 

(za) in Matej ŽMAVC(vzdržan). 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 41 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 
 
25. SKLEP:  

Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Občinski program varstva okolja Mestne 
občine Maribor za obdobje 2021-2030. 
 

Na podlagi izida glasovanja (40 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41625
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41625
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41752
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41640
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41635
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41635
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41636
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41637
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41637
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18. TOČKA 
POSAMEZNI PROGRAM PRODAJE POSLOVNIH DELEŽEV MESTNE OBČINE MARIBOR, 
OBČINE DUPLEK, OBČINE HOČE-SLIVNICA, OBČINE RAČE-FRAM, OBČINE STARŠE IN 
OBČINE MIKLAVŽ NA DRAVSKEM POLJU, KI PREDSTAVLJAJO 100% DELEŽ V DRUŽBI 

FARMADENT D.O.O. GMS – 439  
 

Povezavo na gradivo GMS-439 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podal Mitja SENEKOVIČ 
iz službe za pravne zadeve. Stališče odbora za finance je podala Katarina MEJAL,  predsednica 
odbora. Stališče odbora za gospodarstvo je podal Matej ŽMAVC, podpredsednik odbora. Stališči 
sta priloženi originalu zapisnika in objavljeni na spletu. 
 
V razpravi so sodelovali Primož JUHART, Igor JURIŠIČ, Alenka ISKRA, Vladimir ŠEGA in Miha 

RECEK. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in Mitja SENEKOVIČ. 

Svetnik Igor JURIŠIČ je želel, da se v zapisnik doda odgovor, ki ga je na njegovo vprašanje v 

razpravi podal župan, in sicer glede predmeta prodaje v 100% poslovnem deležu ( v gradivu GMS-

439 pod točko 4. OPIS PREDMETA PRODAJE; 4.2 Predmet prodaje – 100 % poslovni delež in 

točko 6. OBRAZLOŽITEV PRIPRAVLJALNIH DEJANJ; 6.1 Pridobitev dodatnih informacij o 

Družbi). 

Župan je pojasnil, da se lahko v prodajnem postopku proda manjši poslovni delež od 100% in da 

navedba v gradivu pomeni možnost prodaje do 100%, kar je bilo tudi preverjeno.  

 

Obrazložitev glasu so podali svetniki: mag. Stojan AUER (proti), Vladimira COKOJA (proti), Breda 

ČEPE VIZJAK (proti), Primož JUHART (proti), Igor JURIŠIČ (za), Matic MATJAŠIČ (proti), Milan 

MIKL (proti), Željko MILOVANOVIČ (za), mag. Branislav RAJIĆ (za) in Miha RECEK (proti). 

Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 42 svetnic/svetnikov, je župan v sprejem predlagal 
naslednji sklep 

 
26. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi Posamezni program prodaje poslovnih deležev 
Mestne občine Maribor, Občine Duplek, Občine Hoče-Slivnica, Občine Rače-Fram, Občine 
Starše in Občine Miklavž na Dravskem polju, ki predstavljajo 100 % delež v družbi 
FARMADENT d.o.o.. 
 

Na podlagi izida glasovanja (24 ZA, 18 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Opomba: Zaradi tehničnih težav z mikrofonom je svetnik Alen Filipovič svojo opredelitev (proti) 

zapisal v »chat« pogovor. Svetnikova opredelitev se je pri izidu glasovanja upoštevala. 

 

 

Župan je sejo 22:40 uri zaključil in napovedal nadaljevanje seje za torek, 4. maja 2021. 

 
 
 
 

 
 

 
………………………………….. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41651


   

 
 

 
 

Nadaljevanje 22. seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bilo v torek, 4. maja 2021, 
ob 16. uri s pomočjo informacijsko - komunikacijske tehnologije. 

 

 

 
1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN  UGOTOVITEV SKLEPČNOST 
 
 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 30 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 

poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
 
Prisotni so bili:  

Tamara KURNIK, mag. Stojan AUER, Aljaž BRATINA, Ivan CELCER, Vladimira COKOJA, Breda 
ČEPE VIZJAK, Primož JUHART, Tjaša GOJKOVIČ, Ljubica JANČIČ, Igor JURIŠIČ, Jožef ŠKOF, 
Metka KOLER, Jelka KOLMANIČ, Tina KOMOČAR, Zdenka KRIŽANIČ, Alfred LASETZKY, mag. 
Bernard MEMON, Matic MATJAŠIČ, dr. Samo Peter MEDVED, Milan MIKL, Željko 
MILOVANOVIĆ, Melita PETELIN, mag. Viljem POZEB, Gregor REICHENBERG, Jasmina 
GRANDUČ, Danijela ŠERBINEK, Vladimir ŠEGA, Željko VOGRIN, mag. Zvonko ZINRAJH in 
Matej ŽMAVC. 

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, mag. Nataša RODOŠEK – direktorica mestne uprave, 
Rosana KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne 
uprave MOM, poročevalci in predstavniki tiska.  
 
 
 
 
 

19. TOČKA 
SEZNANITEV Z OSNUTKOM POKRAJINSKE ZAKONODAJE GMS – 440 

 
Povezavo na gradivo GMS-440 so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom 
mestnega sveta. Gradivo je objavljeno na spletu. 
 

Uvodno obrazložitev je podal gospod Alojz KOVŠCA, predsednik Državnega sveta Republike 
Slovenije. 
 
Stališče Odbora za lokalno samoupravo in splošne zadeve h gradivu GMS-440 je priloženo 
originalu zapisnika in objavljeno na spletu. 
 
 
V razpravi so sodelovali svetniki: Igor JURIŠIČ, Primož JUHART, Željko MILOVANOVIĆ, Matej 

ŽMAVC, Breda ČEPE VIZJAK, mag. Bernard MEMON in mag. Zvonko ZINRAJH. 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podal gospod Alojz KOVŠCA. 

 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=41619


   

 
 

Uradni zaznamek:  
Po opravljeni široki razpravi, župan pripravljenega sklepa ni dal na glasovanje, saj je bil predlagan 
zgolj sklep, da se mestni svet seznani s predlogom pokrajinske zakonodaje.  

 
PREDLOG SKLEPA: »Mestni svet Mestne občine Maribor se seznani s predlogom pokrajinske 
zakonodaje. V razpravi podani predlogi in pripombe se upoštevajo pri pripravi končnega 
dokumenta - SKLEPA, ki bo predložen v odločanje na seji v mesecu maju ali juniju«. 

 
Obravnavane so bile vse točke dnevnega reda 22. seje, zato je župan ob 18.20 uri sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala: 
Martina KLARIČ,  služba za delovanje mestnega sveta  
 
 

Vodja službe za 
 delovanje mestnega sveta 

Rosana KLANČNIK, univ. dipl. prav. 

ŽUPAN  
MESTNE OBČINE MARIBOR 
Aleksander Saša ARSENOVIČ 

 

 
 


